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Szanowni Państwo 

Uczestnicy Konferencji BREXIT 

 

 

 

W imieniu Zrzeszenia Międzynarodowych Przewoźników Drogowych w Polsce oraz Polskiej 

Izby Spedycji i Logistyki pragnę podziękować Państwu za aktywny udział w dyskusji podczas 

konferencji „Łańcuchy dostaw po Brexicie. Konsekwencje dla przewoźników i spedytorów”, 

która odbyła się 9 października 2018 r. w Warszawie. 

 

Opuszczenie Unii Europejskiej przez Wielką Brytanię jest wielkim wyzwaniem dla całej, szeroko 

pojętej branży międzynarodowego transportu drogowego. Przebieg dyskusji utwierdził mnie  

w przekonaniu, że tego typu inicjatywy są niezwykle potrzebne ze względu na fakt, że - choć  

do Brexitu pozostało jedynie 6 miesięcy - nadal nie wiemy, co to wydarzenie będzie oznaczało 

dla naszego środowiska. Dlatego naszym obowiązkiem jest budowanie świadomości tego 

problemu wśród polityków i decydentów, ale przede wszystkim przygotowywanie naszych 

członków na nadchodzące problemy 

 

Podczas konferencji poruszono wiele tematów, które po raz kolejny uświadomiły nam 

gigantyczną skalę problemu. Liczę na to, że głos branży zostanie wysłuchany przez 

odpowiedzialnych za szczegóły dotyczące Brexitu w kontekście międzynarodowego transportu 

drogowego, którym dostarczyliśmy dużą ilość materiału do analizy. 

 

Dziękuję Państwu za poświęcenie cennego czasu, podzielenie się z szeroko rozumianą 

administracją i biznesem swoimi spostrzeżeniami i uwagami, a także za zadawane pytania,  

na które –  na co bardzo liczę – szybko dostaniemy odpowiedź. 
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